
ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PLN/2023/1 El Ple 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de 
convocatòria 

Motivo

Extraordinària

Moció de control presentada pel grup municipal PSOE-Reinicia

Data 12 de gener de 2023 

Durada De les 13.05 fins a les 14 hores 

Lloc Dependències municipals 

Presidida per Marcos Serra Colomar 

Secretari Josefa Tur Juan 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

DNI Nom i llinatges Assisteix

41461173Q Antonio José Serra Torres SÍ

46955246X Antonio Lorenzo Bustamante SÍ

74618715E Antonio Mancebo Castillo SÍ

41448439R Cristina María Ribas Mountford SÍ

48859109W David Márquez Boza SÍ

47256207Q Eva María Prats Costa SÍ

41442786Y Joan Torres Costa SÍ

46957802J José Fernando Gomez Gallardo SÍ

47250565D José Luis Ribas Marí SÍ

41446355X José Ramón Martín Marí SÍ

41454463E Josefa Tur Juan SÍ

50126504M Jorge Zurita Salazar SÍ

46953391H Marcos Serra Colomar SÍ
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47408384W María García Riera SÍ

41446992A María Ramón Boned SÍ

46955111J María Ribas Boned SÍ

46950055V Miguel Ángel Costa Marín SÍ

46952170Q Miguel Tur Contreras SÍ

46952688M Marco Antonio Guerrero Moreno SÍ

41445023N María Marí Costa SÍ

41447205D Neus Mateu Roselló SÍ

47252252V Raúl Díaz Guerrero SÍ

46957317B Simón Planells Struse SÍ

46952238S Verónica Lorente Costa SÍ

47252547J Ángeles Roselló Díaz SÍ

En haver verificat la secretària la vàlida constitució de l’òrgan, el President saluda els assistents i obre 
la sessió, iniciant-se així, segons correspongui, l’exposició i les deliberacions dels assumptes inclosos 
a l’ordre del dia.

A) PART RESOLUTIVA 

B) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

1. Moció de control que presenta el grup municipal PSOE-Reinicia en relació a la despesa de 
diners públics de l’Ajuntament des de la Regidoria de Festes i Turisme quant a contractes 
menors.

A lo largo de la presente legislatura, el grupo municipal PSOE-Reinicia y el resto de grupos de la  
oposición, hemos interpelado al equipo de gobierno en varias ocasiones respecto al gasto público 
que se hace desde la concejalía de Fiestas y Turismo y las formas en la contratación de muchos de  
los servicios que se estaban llevando a cabo. 

A lo largo de los últimos meses ha quedado patente las formas poco transparentes que desde la  
concejalía de Fiestas y Turismo se han llevado a cabo para contratar los servicios que afectan a las 
actividades que desde este departamento impulsa.  En el mes de marzo, el  regidor competente 
informó en este plenario que el gasto que se había invertido en una empresa en concreto era de 
‘cerca de 400.000 Euros’, una cantidad muy elevada pero que resulta no es real. Dicha cantidad no  
fue un dato correcto pues, a raíz de la solicitud de información que este grupo municipal hizo en el 
mes de octubre (información a la cual se nos dio acceso fuera del plazo que marca la normativa) los  
datos económicos respecto a dicha empresa y a la persona física que está al  frente de dicha 
empresa suben a 859.000 Euros, datos hasta final del verano de 2022, por lo que la cantidad real  
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será aún más alta al acabar de fiscalizar el año 2022 y los meses que quedan de legislatura. 

La relación de facturas, informes de omisión de fiscalización observada, así como la información 
surgida  en  noticias  relacionadas  de  las  últimas  semanas  demuestran  una  tendencia  a  la 
contratación  mayoritaria  a  dicha  empresa  y  también  hacia  la  persona  que  la  administra.  La 
prestación  de  servicios  se  hace  de forma indiferente  entre  la  persona física  y  la  empresa  sin 
diferenciarse  la  propiedad  de  los  bienes  ni  la  prestación  del  servicio.  Se  utiliza  la  figura  del 
autónomo y  la  figura de la  mercantil  de forma indistinta  para  reflejar  un ilusión  de facturación 
diversificada. Una clara fragmentación de la facturación en un mismo evento. Dicha fragmentación 
refleja claramente una evasión de la ley de contratación y además de las normas internas de este  
consistorio, un incumplimiento flagrante de la ley de contratación del sector público, al no existir en 
ningún caso ofertas por parte de otros potenciales proveedores. 

Por otro lado, también han salido declaraciones de otros proveedores dejando patente la falta de 
interés del ayuntamiento en contratar sus servicios y corroborando que estos servicios están siendo 
encargados mayoritariamente con una empresa en concreto. Este grupo ha tenido acceso también 
a varios decretos que hacen alusión a la omisión en la fiscalización de estos encargos por parte de 
la concejalía de Fiestas y Turismo y tiene solicitado los expedientes donde deben aparecer los  
informes redactados por el interventor municipal a los cuales aún no hemos tenido acceso pero que 
dejan claro que existe una ‘omisión de la fiscalización observada’. 

Solicitamos: 

1. Una explicación detallada por parte del regidor de Fiestas y Turismo del gasto completo en dicha 
empresa y su administrador único. Datos desde inicio de legislatura hasta el 31 de diciembre de 
2022.

2. ¿Cuál es la postura del alcalde de Sant Antoni de Portmany respecto a la gestión de la concejalía  
de Fiestas y Turismo?

3. ¿Que tienen que decir sobre los informes de intervención que evidencian la falta de rigor legal en 
la tramitación de los expedientes?

4.  ¿Pueden  explicar  por  qué  se  beneficia  a  esta  empresa  y  a  este  empresario  públicamente 
vinculado con el PP, evitando el proceso contractual que daría la posibilidad a otras empresas del 
municipio la posibilidad de participar?

5. ¿Creen que se ha dado las mismas posibilidades al resto de empresas que efectúan trabajos 
similares?

6.  Solicitamos el  gasto  total  con dinero público por  empresas,  de imagen y sonido,  en lo  que 
llevamos de legislatura.

Deliberacions sobre l’assumpte:

Exposa la moció de control el Sr. Lorenzo Bustamante.

El Sr. Tur Contreras diu que en primer lloc vol aclarir que per als esdeveniments festius es treballa  
amb diverses empreses, no només amb una. I que el total publicat és dels gairebé 4 anys que duim 
de legislatura. Diu que el pressupost de la Regidoria de Festes és molt superior al facturat per  
aquesta empresa, cosa que evidencia que no és l'única amb la qual treballa l’Ajuntament, i que  
aquesta  legislatura  es  treballa  més  amb  aquesta  empresa  perquè  és  l'única  que  té  escenaris 
coberts homologats i ofereix un servei integral i de qualitat, que ha ajudat a marcar la diferència de 
les festes respecte de la passada legislatura, fent un notable salt de qualitat i amb una assistència  
de gent de tot l'illa com feia anys que no es veia. Considera que la diferència en les quantitats  
respecte de la passada legislatura es troba en el fet que aleshores amb prou feines es treballava 
amb aquesta empresa i es preferia fer-ho amb altres, el triple en uns casos o en altres el doble més  
que ells, moltes vegades usant escenaris no homologats. Destaca que aquesta legislatura hi ha 
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hagut molts d’esdeveniments amb festes innovadores que han dinamitzat l'economia dels comerços 
i la restauració i han ajudat a millorar l'ambient del poble durant les festes, cosa que és més que 
evident. En canvi, lamenta que la passada legislatura Sant Antoni era un poble trist, ja que fins i tot  
varen decidir fer fora els firaires, deixant les festes patronals gairebé sense activitats per als més  
petits de la família. Per tot això, creu que hi ha un abans i un després a l’apartat d’esdeveniments 
del municipi i que Sant Antoni ha fet un salt de qualitat que està a la vista de tothom, portant el lema  
i l'esperit de ‘fer poble’ fins a dalt de tot, com ho demostren les xifres dels esdeveniments realitzats 
per la Regidoria de Festes aquesta legislatura. Mai abans havien tengut tanta acollida, ni tanta 
participació, i mai no s’havia congregat en un esdeveniment més de 8000 mil persones; i no només 
una vegada, sinó fins a tres vegades l’any. Considera que aquesta millora ve donada pel fet d’haver 
apostat per un canvi i fer esdeveniments de qualitat a Sant Antoni, pujant el percentatge d'actes i  
afegint  accions  noves  com les  cinc  setmanes  que  duren  les  ja  famoses  Festes  de  Nadal  de 
Portmany, unes festes que a banda de la diversió, tenen com a principal objectiu la dinamització del 
comerç i la restauració del municipi i la consegüent reactivació de l’economia local.

Prossegueix el Sr. Tur Contreras, dient que les coses s’han fet igual com les varen fer els seus 
antecessors en legislatures anteriors. Admet que no és la forma correcta, però l'anterior legislatura  
també se sabia que no era el procediment que pertocava i no hi varen posar remei. Recorda que 
només  en  un  festival  d'escàs  èxti  varen  passar  de  60.000  €  en  factures  amb  objeccions.  A 
diferència d’això, sosté que l’equip de govern actual  està buscant solucions i  que des de 2020 
treballen amb els  tècnics  per  fer  un  contracte  d'esdeveniments audiovisuals  que englobarà les 
regidories de Cultura, Esports, Festes i Turisme.

Dit això, el Sr. Tur Contreras aclareix que la factura publicada a la premsa sobre la marató musical  
de 12 hores en benefici d'Ucraïna, no només va ser per a aquest esdeveniment sinó per pagar  
també la festa d’aniversaris infantils que es va celebrar el sendemà. Per tant, els beneficis recaptats 
per a Ucraïna sí que varen ser molt superiors que les despeses. Per no parlar del fet que es va 
aconseguir  fer un esdeveniment molt polit,  per conscienciar sobre la guerra d’Ucraïna.  Diu que 
molts d’ajuntaments recorren a aquest funcionament i que l'anterior legislatura no en va ser cap 
excepció. Considera que el més trist de tot és que l’oposició denunciï ara una pràctica, per posar 
remei a la la qual no va fer res, sabent que la Regidoria de Festes és de les més complicades en  
l'apartat de contractació. El pitjor és que denuncien un mètode que ells mateixos varen utilitzar 
exactament igual.

La  Sra.  Roselló  Díaz  recorda  que  l’oposició  ha  demanat  transparència  en  repetides  ocasions 
respecte de les factures de la Regidoria de Turisme i Festes. Des del Ple de març de 2022 i fins a  
sis vegades han sol·licitat aquesta documentació i ha estat un dels requisits per asseure’s a parlar 
del pressupost, a la qual cosa el Partit Popular es va negar. Diu que estan parlant de diners públics  
de tots els portmanyins i  que el  modus operandi del  Partit  Popular es donar preferència a una 
empresa, motiu pel  qual demana que s’assumeixi  la responsabilitat  política que toca, perquè la 
ciutadania de Sant Antoni no ha de segui pagant per la possible malversació que s’està fent des de 
la Regidoria de Turisme i Festes. 

Dit això, la Sra. Roselló Díaz fa les següents vuit preguntes:

1. Sonitec s’anuncia com una empresa de serveis de so, audiovisuals i il·luminació. Per què 
l’Ajuntament l’ha contractat per a serveis molt diferents com la seguretat? Es va demanar 
pressupostos d’aquests altres àmbits a altres empreses abans de contractar amb Sonitec?

2. El passat Ple de març el regidor de Turisme i Festes s’excusà dient que Sonitec ofereix un 
servei  integral.  Es referia  al  fet  que Sonitec fa  el  treball  del  qual hauria d’ocupar-se el 
regidor? Si Sonitec fa el treball integral, què és el que fa exactament el regidor de Festes?

3. Per què va esperar l’alcalde els darrers dies de l’any per signar el pagament de cents de 
milers d’euros que no s’havien tramitat atenent a la legislació vigent?

4. Per què no han escoltat les advertències de la Intervenció respecte del fet que no s’estava  
complint amb el procediment administratiu corresponent?

5. Coneixia el Sr. Martín Marí aquesta situació i ha estat aquest un dels motius de la seua 
sortida de l’equip de govern?

6. Com valoren que de l’esdeveniment per Ucraïna rebés més diners Sonitec que el propi 
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poble ucraïnès?
7. Per  què l’Ajuntament  contracta  reiteradament  Sonitec  en  lloc  de  comprar  equipament  i 

poder tenir-lo sempre a disposició?
8. Ja que ha reconegut que no demanen pressupostos a d’altres empreses, quines referències 

tenen per saber que els preus de Sonitec són realment de mercat?

El Sr. Díaz Guerrero diu que al poble trist de la legislatura passada al qual s’ha referit el Sr. Tur 
Contreras hi  varen venir  artistes com Jarabe de Palo,  Diego el  Cigala,  es va crear  el  Festival 
flamenc, es va fer el festival Sueños de Libertad a s’Arenal... Esperava més de la intervenció del Sr.  
Tur Contreras,  i  que no anàs per aquí la seua resposta.  Diu  que la legislatura passada no es 
treballava igual, perquè es feien expedients, com mai se n’havien fet segons tècnics de la Casa. 
Òbviament hi  havia  objeccions de la  Intervenció,  però hi  havia expedients de contractació  i  es 
demanaven pressupostos. Calcula que l’empresa que més va facturar, facturaria uns dos-cents mil  
euros en quatre anys, i sense haver-hi cap pandèmia. Troba que el Sr. Tur Contreras vol desviar 
l’atenció parlant dels seus mèrits, quan del es parlar és del fet que s’ha gastat un milió d’euros a 
base telefonada i facturada. Pregunta quants d’expedients s’han fet en quatre anys al Departament  
de Festes per  a  equips de so i  si  per  a  les festes grosses es demana pressupost  a diverses  
empreses.

El Sr. Lorenzo Bustamante lamenta els problemes que hi ha amb els micros del plenari. Diu que el 
Sr. Tur Contreras ha contestat poques de les preguntes que li ha fet a la moció. Està d’acord que la  
gestió de l’Ajuntament és complexa i que a tots els ajuntaments hi  ha factures aprovades amb 
objeccions. Ara bé, el Sr. Tur Contreras ha utilitzat aquest mètode amb unes xifres molt elevades,  
que serà de més d’un milió d’euros a final de legislatura, i l’ha convertit en la seua manera de 
treballar a la Regidoria de Festes, amb una empresa i una persona que té vinculacions amb el seu 
partit,  ja que el restaurant de la família d’aquesta persona és el saló d’actes del Partit  Popular  
d’Eivissa. Diu que estan parlant de diners públics i que el seu grup continuarà recopilant informació i 
la  traslladarà  a  les  autoritats  competents  quan  correspongui  i  s’hauran  de  donar  encara  més 
explicacions. Diu que hi ha factures a nom de l’empres, factures a nom de l’administrador únic, clars  
exemples  de  fragmentació  de contractes que  just  no superen  els  15.000  euros,  s’usen figures 
fiscals  diferents  per  despistar...  I  això  passa  una  i  una altra  vegada.  Respecte  de  la  passada 
legislatura, convida el Sr. Tur Contreras que demostri  el que diu amb dades i les mostri,  i  que 
pregunti també als proveïdors del municipi i de fora si era igual que aquesta. No dubta que aquesta 
empresa fa un bon servei, però diu que n’hi ha d’altres que si se les contracta també millorarien i  
creixerien com a empreses. Diu que l’interventor ha informat d’irregularitats des de fa quatre anys i  
que l’alcalde és tan responsable com el  regidor  de Festes de tot  plegat.  Entén que el  Sr.  Tur  
Contreras es troba en una situació complexa, però tothom ha llegit les informacions, que són un 
escàndol sense precedents en aquest Ajuntament: adjudicar més d’un milió d’euros a una empresa 
de  l’entorn  del  Partit  Popular.  I  això  obliga  a  depurar  responsabilitats  en  aquest  Ajuntament, 
començant pel Sr. Tur Contreras, que no hauria de seguir ni un minut més al seu lloc, i seguint pel 
senyor alcalde, que ha conegut i participat de tot això. Reitera que seguirà recopilant informació per  
fer-la arribar a les autoritats competents. Finalitza la seua intervenció dient a la ciutadania que Sant 
Antoni es mereix polítics honestos, que utilitzin els diners de manera correcta, i no que es gestioni  
per a uns pocs.

El Sr. Torres Costa diu que no s’ha contestat la Sr. Roselló Díaz, i que aquesta és la seua primera 
intervenció. Diu que el 9 de desembre va demanar informació sobre tots els contractes i factures 
dels Departaments de Festes i Turisme, però que encara no els té, contravenint així l’article 14 del 
ROF. Demana qui té aquesta informació, perquè sense tenir-la se li restringeix la possibilitat de fer 
una intervenció com correspondria i només pot parlar del que s’ha publicat a la premsa i del que ha  
vist el grup PSOE-Reinicia. 

Dit això, el Sr. Torres Costa diu que avui no són aquí per dir si les festes han set bones o si han de 
durar tants de dies, sinó per parlar de la contractació que s’ha dut a terme durant aquest mandat a 
la Regidoria de Festes. Diu que els sous públics s’han d’administrar amb diligència i de la millor 
manera possible i que hi ha uns procediments molts clars a l’hora de fer els contractes, d’acord amb 
la Llei de contractació: a partir de 15.000 euros s’ha de fer licitació pública; i per menys de 15.000  
euros  també s’ha  de  fer  contracte.  I  aquest  procediment  és el  que no s’ha seguit  en aquesta 
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Regidoria, governada pel Partit Popular. Està clar que s’ha seguit un procediment per esquivar la llei 
i  no s’ha demanat més pressupostos per despeses de més de 5.000 euros. Diu que les feines 
s’encarregaven a dit i això vol dir incórrer en un possible delicte. Però diu que avui es tracta de 
demanar  responsabilitats  polítiques,  no  judicials.  Lamenta  que  aquesta  manera  de  contractar 
encareixi molt els serveis contractats, ja que les licitacions públiques i els contractes fan abaixar els 
preus, perquè hi ha concurrència competitiva, calcula que entre un 30 i un 35 %. Es podria deduir, 
per tant, que aquest milió d’euros hauria pogut ser, en realitat, 700.000 euros, i hi hauria 300.000 
euros més a les arques municipals. Troba que això és gravíssim.

El Sr. Torres Costa es pensava que avui el regidor de Festes i l’alcalde demanarien disculpes i es 
troba que es tot el contrari, i que vénen amb el pit inflat a dir que tot està perfecte i que els sembla  
normal. Troba decebedor que el Partit Popular no assumeixi cap responsabilitat política i que l’any  
2023 encara es treballi  amb aquest mètode antic de donar les coses a dit,  saltant-se la llei de 
contractes de manera voluntària. Pregunta si el Partit Popular assumirà cap responsabilitat política 
o és que que aquest és el model que el Partit  Popular pensa dur a d’altres institucions com el  
Consell  Insular o el Govern Balear. Es pregunta que opinen el Sr. Marí Bossó, el president del 
Consell o la Sra. Prohens d’aquest tema, i no té cap dubte que la direcció insular i autonòmica del  
Partit Popular prendrà decisions al respecte, ja que es tracta d’un assumpte gravíssim. 

El Sr. Serra Colomar li diu al Sr. Torres Costa que l’article 94 del ROF regula les intervencions en 
els plenaris i que hi ha dos rondes de torns. Li diu que ara són a la segona ronda, i que si té res  
més a dir, ho digui ara.

El Sr. Torres Costa ara no vol intervenir.

El Sr. Martín Marí diu que s’han fet acusacions molt dures, com si fóssim jutges. Espera que el  
PSOE vagi al jutjat i posi una denúncia perquè s’estudiï tot això que considera que és un delicte i va 
en contra de les lleis. Diu que si les coses s’han fet malament, ja ho dirà un jutge, però que la  
política  que s’està  fent  no és  gaire  beneficiosa per  al  poble.  Diu  que sense  anar  al  jutjat,  les  
portades a la premsa no tenen legitimitat i l’únic que hi ha és remor i gent emprenyada. Creu que el  
milió d’euros s’ha gastat en uns serveis i que en tot cas el que s’hauria de delimitar és si aquestes 
feines s’han fet a un preu superior al de mercat. Sobre si s’ha fet bé o malament, ja ho dirà un jutge.

El Sr. Serra Colomar diu que la informació que demana el Sr. Torres Costa és a l’Ajuntament i que 
és més fàcil donar accés a un expedient que demanar factures, però que tot i això els hi faran 
arribar.  Explica  que  el  fet  que  hi  hagi  expedients,  no  vol  dir  que  les  coses  s’aprovin  sense 
objeccions de la Intervenció, i que n’hi havia abans i ara. Diu que Unides Podem té la informació 
demanada i tot i així es neguen a parlar dels pressupostos. Sobre les preguntes de la Sra. Roselló  
Díaz, diu que moltes ja estan contestades a la intervenció del Sr. Tur Contreras i que l’empresa 
ofereix serveis integrals i el regidor fa la seua feina, que òbviament no es posarà a passar cables.  
Diu que les factures es paguen al més aviat possible i que és fals que el cost del festival d’Ucraïna 
costàs més del que s’hi va recaptar, ja que el cost de la factura era per dos dies, per la festa 
d’Ucraïna i per la d’aniversaris postpandèmia de l’endemà. Diu que les mateixes figures fiscals hi  
havia la legislatura passada i que si  de tot plegat se’n fa tanta remor és per motius electorals,  
perquè s’atraquen les eleccions.

El  Sr.  Serra  Colomar  prossegueix  la  seua intervenció  dient  que la  manera de contractar  és la  
mateixa de la passada legislatura, en què les coses es feren malament del començament al final. La 
diferència és que aquesta legislatura, des del 2020, han començat a treballar en la redacció d’un 
contracte com mai no s'ha fet abans (a tall d’exemple, explica que ni tan sols els tècnics n’han 
trobar un igual en cap altre ajuntament, per poder agafar les seues bases), però aquesta legislatura 
deixaran la feina feta. Mostra els plecs administratius i els annexos del contracte i diu que espera 
tenir-lo  enllestit  més  aviat  que  tard,  ja  que  la  feina  és  molt  avançada.  Diu  que  aquest  és  un 
contracte que s’afegirà als prop de 60 contractes que ja duen fets aquesta legislatura, i que quan es  
posi en marxa les coses (que reconeix que es podrien haver fet millor) és faran molt millor que fins  
ara. Diu que hauran tardat a fer fer-lo, però s’estima més així per poder-lo fer.

Dit això,  el Sr. Serra Colomar llegeix una llista de factures de la Regidoria de Festes aprovades 
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sense pressupostos i  amb objeccions de la  Intervencions la  passada legislatura,  tots  els  quals 
sumen un  total  de 449.313  €,  havent  fet  moltes  menys festes.  Diu  que,  en  total,  les  factures 
aprovades amb objeccions de la Intervenció la passada legislatura suma uns 6 milions d’euros. Als  
quals caldria sumar els 8 milions d’euros del contracte de la neteja que estava caducat. Por tot això, 
mostra la seua sorpresa i demana que no els donin lliçons de moralitat quan la passada legislatura 
feien el mateix: aquesta més de 800.000 euros i la passada prop de mig milió, sense ni tan sols 
haver fet les 5 setmanes de Nadal que fem ara. Es pregunta si és que a partir d’una certa quantitat  
està malament i per davall, no. Diu que han gastat més en festes igual com s’ha duplicat la partida 
d'emergència social dels Serveis Socials i s’ha quadruplicat la de Càritas, per exemple, respecte a 
la legislatura passada. Reitera la seua sorpresa per la rigorositat que exigeixen ara, veient com 
actuaven  ells  mateixos.  Diu  que  aquí  tots  han  governat  i  que  si  es  demanen  responsabilitats  
polítiques, se n’haurien de demanar a tothom. 

El Sr. Serra Colomar agraeix als membres del Ple l’assistència i diu que s’aixeca la sessió.

Alguns membres  dels  grups  polítics  aixequen  la  mà,  demanant  intervenir  i  d’altres  fan  gestos 
d’estupor i incredulitat per la manera de finalitzar la sessió.

C) PRECS I PREGUNTES

No n’hi ha cap. 

I atès que no hi ha cap més assumpte per tractar, el President aixeca la sessió, de tota la qual, jo, la 
secretària accidental, don fe.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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